
              SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, Pohořelice, 763 61 
 
         Pohořelice 24. března  2017 
 
Zápis z členské schůze konané dne 3.3.2017 
 
V pátek dne 3.3.2017 proběhla v hasičské zbrojnici březnová členská schůze, které se zúčastnilo 
celkem 12 hasičů. Schůzi vedl starosta sboru Milan Zelík.  
 

1.) Svátky – 6.3. Miroslav, 7.3. Tomáš, 8.3. Gábina, 19.3. Josef 
Narozeniny –  11.3. Adéla Sukupová, 23.3. Lubomír Hanáček, 31.3. Oldřich Urban (66 let) 
 

2.) Uskutečněné akce  
- 18.2.2017 – hasičský ples 
 - poznatky: vše ok 
 - víno: příště bude víno vybírat více lidí, aby byl výběr objektivnější  
 
- 24.2.2017 – Výroční schůze myslivců na Komárově – od nás tam byl Pavel Šeďa  
- 25.2.2017 – Halovka Havířov – neoficiální Mistrovství ČR 
 - výsledky: mladší 3./34 a starší 7./39 
- 26.2.2017 – Zkoušky odbornosti MH – Kvítkovice – všech 6 bylo úspěšných 
 

3.) Plánované akce 
- 4.3.2017 – Okrskové uzlování – Spytihněv – pojede celkem 28 dětí, doprava je zajištěna 
 - 25.3.2017 - sběr železa + brigáda na hřišti na buňce 
 - sraz v 08:30 u zbrojnice 
 - jídlo má na starosti Pavel Šeďa 
- 1.4.2017 – Štípský beránek 
- 1.4.2017 – Radslavská přilba – nejedeme 
- 2.4.2017 – Okresní uzlování – Březůvky 
- 7.4.2017 – další členská schůze 
- 8.4.2017 – Kvínap 
- 22.4.2017 – ZPV Salaš 
- 18.6.2017 – Pohárovka Napajedla – všechny kategorie kromě dorostenců 
- 2.9.2017 – SDH Napajedla – 135 let od svého založení 
 
- Kamínka – 20.-28.7.2016 – 9 dní 
 - hlavní vedoucí tábora – školení proběhne 17.-19.3.2017 v Přibyslavi 
  - bohužel kapacita byla již beznadějně obsazena, možná příště 
- 19.8.2017 – Sportovní den a zábava 
 - je problém s kapelou – Aleš Maňásek vysvětlil, jak na nás zapomněla již domluvená 
 kapela Focus, která však již má v ten termín jinou akci a nebude moci u nás hrát 
 - jako náhradní varianta byla domluvena kapela Aventis z Napajedel a rozjednaní jsou 
 Akcenti, kteří však hrají velmi málo a není jisté, zda by u nás vystoupili – aktuální to 
 pro tuto kapelu bude až např. v červnu  - nyní to není možné potvrdit 

 
 

4.) Pokladna 
- stavy a změny v pokladně jsou vedeny v úplném znění zápis 
- DOTACE OD NADACE AGROFERT na novou stříkačku 



 - pan Mrkvan zatím nereaguje, nedodal nám fakturační údaje a číslo bankovního 
 účtu, abychom mohli vyřídit smlouvu s Nadací 
 - dle informace od Tomáše Hanáčka z dneška – pan Mrkvan ví o tom, že stříkačku od 
 něj budeme chtít, ale Tomáš neví, proč neodpověděl 
 
- Tarify elektrické energie – viz. příloha 
 - nabídnuté tarify byly předány k posouzení Tomáši Bébarovi, čekáme na jeho 
 zhodnocení a vyjádření 
 
- školení pokladních se zúčastnila Beáta Sukupová dne 26.2.2017 ve Zlíně – Prštném – prý to 
bylo naučné a ještě jí budou zasílat další materiály 
 
- návrh na poskytnutí dotace z obecního rozpočtu Milan Zelík zpracoval dle dohody na 
poslední členské schůzi a dodal na obecní úřad 
 
- Milan Zelík má na starosti podat daňové přiznání  
 
 

5.) Technika a ostatní vybavení 
- věci okolo nového vozidla: 
 - Milan Zelík připravil pro starostu obce předávací protokol, seznam řidičů i 
 oprávněných osob jízdu schvalovat 
  - zatím se k tomu obec nevyjádřila, Milan Zelík a Miroslav Vrzala se musejí 
  dohodnout se starostou obce na detailech 
 
 - STAROSTA OBCE (nebo místostarosta obce) CHTĚJÍ BÝT VYROZUMĚNI O KAŽDÉM 
 VYJETÍ VOZIDLA, když jízdu nebudou schvalovat oni !!! 
 
 - je nutné vyplňovat Knihu jízd !!, pneu jsou celoroční 
 - vozidlo je samozřejmě určeno ke kondičním jízdám / cvičení / pro zásah – takto 
 budou vždy jízdy také vedeny, jiný účel jízdy není možný 
 
- nové potahy na sedadla v novém vozidle – Milan Zelík se již domlouval s Radkem Pavelkou, 
nyní mu to nevyhovuje časově, ale máme se domluvit na materiálu a barvě 
 - chceme tedy látkové potahy šedé barvy  
 
- co bude se starým vozidlem dále? Prozatím bude stát před zbrojnicí, v obecní stodole nyní 
není místo. Zatím tedy neřešíme. 
- co budeme dělat se současným vozíkem? Bude se upravovat? Nyní je totiž pro nás 
nevyužitelný. Miroslav Vrzala (velitel JSDHO) vyřeší se starostou obce. 
- přívěsný vozík (Vezeko s.r.o.) – zatím čekáme a na dalším postupu se musíme dohodnut se 
starostou obce 
- držáky na přilbu – Miroslav Bičan neměl možnost toto udělat 
 - Milan Zelík osloví s výrobou METAL PS, resp. Jana Pechu 
 

6.) JSDHO 
- cvičení jednotky – Miroslav Vrzala   
- ve středu 8.3.2017 proběhne na obci školení pro řidiče – tzv. referenční zkoušky – kdo by 
mohl přijít, má možnost – nemusejí ti, co mají obdobné zkoušky ve svém zaměstnání 
 

7.) Zbrojnice a brigády 
- regál do garáže – prozatím pozastaveno 



- napojení do kanalizace – prozatím  
- podkroví – prozatím pozastaveno, čekáme na rozpočet z obce (jeho výši) 
 - scházejí již zejména trámy – cca. 40.000,- Kč 
- smontování poliček – v sobotu 11.2. si udělali brigádu Milan Zelík a Miroslav Bičan 
 - před vrtáním do stěn musíme vypípat el. kabely, jinak je to již smontováno, 
 potřebujeme ještě hmoždinky do sádrokartonu 
- madla ke kuchyňské lince zakoupí Aleš Maňásek  
 

8.) Koňka 
- na inzeráty ohledně odkoupení starých savic či šroubení se nikdo neozval 
- Miroslav Vrzala řeší mosazné koncovky na savice 
- kočárové lampy – na Aukru se účastníme aukce na dvě kočárové lampy za 1.200,- Kč + 200,- 
poštovné – přihazování má na starosti Milan Zelík 
- sací koš – tento by měl být uložen ve sbírce Víta Blahy – Milan Zelík se spojí s jeho rodiči 
- vědra – viz. nabídky na Aukro, internet – ještě vyčkáme 
- nápis SDH Pohořelice již dodali Maňáskovi, bude mít černou barvu? 
 - ano, bude mít černou barvu 
 

9.) Činnost mládeže 
- není třeba něco dokoupit ani opravit? 
 - ne 
- návrh Jany Forbelské na zaplacení haly ve Spytihněvi (4 x 1,5 hodiny za celkem 3.000,- Kč) – 
hlasováno – všichni pro  
- kulturní akce pro MH – byl již stanoven nějaký termín? 
 - zatím ne 
- hala Otrokovice na zimní období – již se řeší jen cena, termíny jsou stanoveny na 12.2., 
19.2., 5.3., 19.3. a 26.3. – má na starosti Jana Forbelská 
 

10.)  Sportovní družstva – ženy a muži 
- kalendář soutěží 
- není třeba nic dokupovat, ani opravovat? 
 - zatím nic 
- byli jsme osloveni ze strany OSH Zlín, zda bychom na Okresní kolo v PS zapůjčili naše 
překážky – hlasováno – všichni pro, s návrhem nastříkat na překážky nápis našeho sboru, 
alespoň jako nějakou reklamu a zmínku o tom, že jsou překážky od nás.  
- PPS sport – je stále na servisu u pana Mrkvana v Holešově – cena za prohlídku a výměnu 
kapalin zatím orientačně do 5.000,- Kč, stroj zatím ještě nebyl odzkoušen a seřízen na vodní 
nádrži – čekáme tedy na dokončení prací a fakturu 
- do jara se musejí vyřešit dresy pro nové členky ženského družstva – jednalo by se o 4 ks, 
v celkové ceně 4.200,- Kč (trička + legíny) – hlasováno – všichni pro 
 
 

11.) Diskuze 
- historie sboru – má na starosti Milan Zelík – prozatím neřešeno 
- členské příspěvky byly předány na Okrskové schůzi na Komárově,  
- nové průkazky – fotografie členů jsou postupně odesílány na OSH Zlín, termín je do konce 
března 2017 
- do centrální evidence budou mít osobní přístup přes heslo zasílané na mobilní telefon Milan 
Zelík a Jana Forbelská – přístup ale nyní nefunguje 
- reprobedny na akce  
 - Aleš Maňásek našel vyhovující za 3.000,- Kč – jedná se o dvě reprobedny, bez 
 stojanů – hlasováno – všichni pro  



- pan Kadlec nám dodal polepy na novou stříkačku, jako reklamu pro sponzora Plynosystem 
 
         Milan Zelík 
                   starosta sboru 


